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radny Rady Miasta 

w Gliwicach 

 

 

 

 

 

Zarząd Dróg Miejskich 

w Gliwicach 

 

 

 

Zwracam się z prośbą o informację, jak wygląda w chwili obecnej aktualny stan przygotowań do 

remontu ulicy Chorzowskiej. 

Zwracałem się już do Państwa w tej sprawie kilka lat temu, zgodnie z ówczesnymi 

zapewnieniami w chwili obecnej prace te winny być już zaawansowane. 

Obecnie przejazd tą ulicą przypomina warunki rajdowe, a wbrew Państwa ówczesnym 

zapewnieniom, że ubytki nawierzchni są naprawiane na bieżąco, nadal są liczne miejsca, w których 

spod uszkodzonego asfaltu wyziera kostka brukowa. 

Uważam za co najmniej dziwne, że w Gliwicach remontowanych jest szereg ulic o mniejszym 

znaczeniu, natomiast jedna z głównych ulic miasta, stanowiąca istotny wjazd do Gliwic od 

wschodu, znajduje się w takim stanie. 

 

 

 

Z poważaniem 

 

Zbigniew Wygoda 

 


